

畢業二十五年及畢業三十五年或以上校友院慶聚餐

Reunion Dinner for Alumni Graduated for 25 Years and 35 Years or above 29/10/2011



畢業三十五年或以上的聯合書院校友（即1976年或以前）與多位榮休老師及書院嘉賓合照。

Alumni graduated on 1976 or before posed a group photo with retired staff and College guests.



畢業二十五年的1986年聯合校友與多位榮休老師及書院嘉賓合照。

Class of 1986 posed a group photo with retired staff and College guests.



1986年工商管理的校友獻唱由利國偉校友(86/市場)譜上新詞的《明天會更好》，同賀畢業銀禧紀念。

The BBA alumni of 1986 class sang a song with new lyrics written by Mr William Lee (86/MKT) in celebrating the silver jubilee of their graduation.

海外校友到訪書院

Overseas Alumnus Visited United College 31/10/2011



Mr Larrie C Y Cheung, President of The Chinese University of Hong Kong Alumni Association (Ontario) (75/ ELE), visited the College.

From left: Mr Tony M H Chan (Assistant College Secretary), Professor Chang Song-hing (Associate College Head and Associate Dean of General Education), Mr Larrie C Y Cheung, Mrs Christina Li (College Secretary) and Ms Amy M Y Luk (Senior College Development Officer).

香港中文大學安省校友會會長張振英先生(75/電子)到訪書院。

左起：助理院務主任陳文軒先生、書院副院長兼通識教育副主任張雙慶教授、張振英先生、院務主任李雷寶玲女士及高級書院發展主任陸敏兒女士。

西南財經大學及四川烹飪高等專科學校訪問聯合書院

Southwestern University of Finance and Economics and Sichuan Higher Institute of Cuisine Visited United College 24/10/2011



西南財經大學楊海洋教授(左三)及四川烹飪高等專科學校劉彤教授(右三)率領的訪問團到訪本院，由副院長兼通識教育主任余濟美教授(右四)及助理院務主任陳文軒先生(左二)接待。

The delegation of Southwestern University of Finance and Economics and Sichuan Higher Institute of Cuisine, led by Professor Yang Haiyang (3rd left) and Professor Liu Tong (3rd right), visited United College. Professor Jimmy C M Yu, Associate College Head and Dean of General Education (4th right), and Mr Tony M H Chan, Assistant College Secretary (2nd left), received the delegation.